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§ nr Ärende Ansvarig 
§ Mötet öppnas 

Malin Peltola hälsade alla välkomna.  
 

 

§  Val av justeringsman 
Cecilia Lodelius valdes till att jämte ordföranden justera dagens 
protokoll. 
 

 
 

§ Föregående protokoll 
Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

 
 

§  Rapporter  
 
Ekonomin:  
Ser fortsatt bra ut.  

Ungdomssektionen: 
Möte har hållits för att försöka få med fler medlemmar.  
Jonas stöttar från RFSISU.  
Eventuellt ska US vara med under städdagen  

Tävlingssektionen: 
Ny banbyggare till föregående tävling (v.16) blev lyckats och bra.  
Bra beröm av överdomarna. Bra med anmälningar.  
Många fina omdömen på sociala medier om tävlingen v.16.  
Malin P skickat ut en undersökning till styrelsen för summering av 
tävlingshelgen v.16.  
Förbättringspotential i att utöka hinderparken med mer fyllnadsräcken. 
Hinderparken behöver fräschas upp överlag.  
Nästa tävling v.19 ponny på lördag, häst på söndag. Dåligt med 
anmälningar på söndagen just nu.  
 

Ridskolan: 
Elevantal håller sig stadigt på samma.  
Småhästridning är uppstartad. 
Fortsatt ansträngt personalläge. Rekryteringar pågår 
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Web- och informationsektionen: 
Årskalender gjord på hemsidan. 
Mejlutskick ang funktionärer osv gjordes innan tävlingarna v.16 – gav bra 
resultat.  
Information om städdagens har lagts ut – få anmälda ännu.  
Ridhusen bokas under städdagen, även paddocken.  
Kollar på att ta fram ett formulär ang att anmäla sig som funktionärer, 
försäljning osv att bifoga till ridskoleanmälan.   
 

Cafeteriasektionen: 
Dokument ang inköp osv saknas. Anna A kollar med Tina om hon har kvar 
dessa. 
Bra utbud med hembakat och mat fanns till tävlingen v.16 
Dokument om hur cafeterian fungerar skrivs om de som sköter nu, så vem 
som helst kan hoppa in om det behövs.  
 
Lagtävlan/träningar: 
Inget nytt  
Div II lag måste anmälas till hösten snart. Läggs ut på sociala medier.  
 
Privatstallet: 
Fullt stall, allt fungerar bra och rullar på. Flera har hört av sig om boxplats.  
Nya avtalen börjar gälla från Juni, spånet plockas bort från hyran.  

 

Anläggningskommitén: 
Mycket beröm för skötsel av banorna inför och under tävlingen v.16. 
Använda banorna på annat sätt framöver önskas. Underlaget slits när tex 
hinder står på samma ställen hela tiden.  
Önskemål från flera banbyggare finns att flytta domartornet på stora 
utebanan, då det blir mycket outnyttjat eftersom den står ”i vägen” 
Malin P har dialog med kommunen ang avloppet- trekammarbrunnen är 
underkänd.  
Bygga ut altan vid cafeterian finns också som förslag framöver.  
 
 

§  Övriga frågor 
 
Stratergiarbete: 
Förslag på datum tas fram. 
 
Städdag 6/7: 
Information finns på sociala medier – hemsidan och lapp i 
stallet  
Material behöver inhandlas.  
Anna Ingemarson tar med grovdammsugare.  
Malin Karlsson köper in blommor att plantera.  
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Anna Andersson köper städmaterial.  
 
Älmhults festivalen 26/5-27/5: 
Sofie drar i frågan med kommunen och planerar hur vi ska 
vara med.  
 
 
 
 

§  Mötets avslutning 
 
 

 

   
 
 
Älmhult den 30/4 2023  
 
............................................................                    .......................................................... 
Malin Karlsson , sekreterare                                      Malin Peltola, ordförande 
 
............................................................                     
Cecilia Lodelius, justeringsman 


